

Iprodione Re-Evaluation Your Action Requested

CGSA members,

Following our previous message on the Iprodione re-evaluation decision by the PMRA, the CGSA Board of Directors has formulated and sent the attached letter to participate in the consultation process, which is set to close on July 15th, 2016.

As a reminder, the amendment to the proposed re-evaluation decision, which can be accessed [here](#), indicates among other things that:

Iprodione is used for the treatment of 24 fungal pathogens on 24 crops, 53 ornamentals and **turf** in Canada. The PMRA re-evaluation notes that, "Particularly important uses of iprodione include: foliar treatments to control... brown and Fusarium patch, leaf spots, snow moulds and dollar spot on turf." The proposed re-evaluation would **eliminate all uses of Iprodione in Canada**.

We strongly encourage you to send your letter of concern explaining how the PMRA's decision will impact your operation. Feel free to be inspired by our letter or to mention that you support our submission. Please send your comments to pmra.publications@hc-sc.gc.ca.

Your participation in this process is very important.

[Here is the letter](#) CGSA sent to PMRA.

Membres ACSG,

Suite à notre message précédent concernant la note de réévaluation de l'ARLA sur l'Iprodione, le conseil d'Administration de l'ACSG a formulé et envoyé la lettre jointe afin de participer au processus de consultation qui se termine le 15 juillet 2016.

A titre indicatif, l'amendement au projet de décision de réévaluation, qui peut être trouvé [ici](#), indique entre-autre que :

L'Iprodione est utilisé au Canada pour le traitement de 24 champignons pathogènes sur 24 cultures, 53 plantes ornementales et le **gazon**. La réévaluation de l'ARLA indique que « Les utilisations particulièrement importantes de l'iprodione sont le traitement foliaire pour la suppression de [...] la plaque brune, la plaque fusarienne, les taches foliaires, la moisissure nivéale et la brûlure en plaques sur les gazons. » Le projet de réévaluation prévoit **l'abandon de toutes les utilisations de l'Iprodione au Canada**.

Nous vous encourageons fortement à envoyer une lettre qui explique l'impact de la décision de l'ARLA sur votre opération. Soyez à l'aise de vous inspirer de notre lettre ou de mentionner votre support envers notre soumission. Vous êtes priés d'envoyer vos commentaires à pmra.publications@hc-sc.gc.ca.

Votre participation dans ce processus est de la plus grande importance.

[L'ACSG lettre en français.](#)